
Sectie vergadering thorax, 14 januari 2016, Utrecht 

Aanwezig:  Bos, Cleijndert,  de Jong, Donkers, Driessen, Elsinger, Geenen, Gietema,  Go,  Heesewijk, 

Hoessein, Kramer, Kroft, Luyendijk,  Mazairac , Meijboom,  Mourits,  Odink,  Planken, Rutten, Schmid, 

Slaar, van den Berk, van Lieshout, van Oel, Wittenberg, Slijkhuis, Sprengers, van Schelven, Denner, 

Abrahams van Doorn, Vermeulen, Galuzina, van Schaik, Budde, Geurts 

Aanwezig namens het bestuur: I Hartmann, W van Lankeren, M Snoeren, W de Monye, J Peringa 

(notulen). 

Agenda 

1 opening en mededeling voorzitter 

2 cardio-thoracale differentiatie binnen Corona (zie bijlage) 

3 stand van zaken expertise vraagstuk 

4 ESTI 

5 Lijst sprekers voor onderwijs congres etc 

6 herverkiezing bestuur 

7 protocollen / eisen SONCOS 

8 financiën  

9 wvttk 

 

Ieneke Hartmann opent de vergadering om 16:45 uur en heet de aanwezigen van harte welkom. Er 

wordt kort stil gestaan bij het overlijden van collega Fons Bongaerts. Hij was werkzaam als radioloog 

in het UMCG en was tevens lid van de sectie thorax. Hij overleed eind  november tgv een noodlottig 

ongeval. 

Ad 2 cardio-thoracale differentiatie binnen Corona   

Miranda Snoeren geeft een toelichting. Zij heeft een voorstel ingediend die in belangrijke mate geënt 

is op het differentianten programma zoals deze al door Winnifred van Lankeren in het Erasmus is 

uitgewerkt (Corona). Het voorstel welke nu voor ligt is reeds rond gestuurd.  

De cardio-thoracale differentiatie binnen Corona duurt in totaal 18 maanden. Het programma is nog 

niet volledig ingevuld. Doel is het halen van competenties. Het voorstel is om 3 modules te behalen 

voor het thoracale deel, 2 voor het cardiale deel en 2 modules voor het nucleaire deel.  In maart 

moet het consensus stuk worden aangeboden. Graag voordien input op het thans voorliggende 

voorstel. 

Vwb het fellowship cardio-thoracale radiologie is er nog veel onduidelijk. Er zijn nog geen 

uitgewerkte voorstellen. Tijdens de vergadering wordt gediscussieerd over het belang van een 



gezamenlijke fellowship. Meerdere leden zijn van mening dat het gezamenlijk aanbieden de voorkeur 

heeft omdat het mogelijk beter aansluit bij de behoefte. Verwachting is dat er meer behoefte zal zijn 

aan iets breder opgeleide radiologen. 

Een punt van aandacht is de korting die differentianten kunnen krijgen wanneer ze een aansluitend 

op hun differentiatie een fellowship gaan doen. Dit kan in de nieuwe situatie binnen Corona leiden 

tot niet wenselijke kortingen waardoor er te weinig tijd is voor het volledige fellowship programma. 

Dit dient een punt van aandacht te zijn bij het uitwerken van de programma’s. Er lijkt een voorkeur 

uit te gaan naar het niet maximeren van de korting. 

Ad  3 NVvR richtlijn expertise vraagstuk 

De leidraad is bijna klaar en zal, zover nu duidelijk, gepresenteerd worden op de alv van de NVvR 

welke gehouden wordt op 4 februari as tijdens de SWC. Hierover inhoudelijk nog geen nieuws. 

Ad 4 ESTI lidmaatschap 

Zoals reeds per email aangegeven heeft de NVvR aangegeven geen contributie te willen innen welke 

gedifferentieerd is. Omdat de ESTI rekent met senior en junior leden vormt dit een probleem. Er 

wordt dus geen gecombineerd lidmaatschap aangeboden. Leden van de sectie die lid willen worden 

van de ESTI moeten dit zelf regelen. 

Ad 5 lijst met sprekers 

Er zijn al enkele aanmeldingen binnengekomen. Ieneke doet nogmaals een oproep aan de leden om 

zich aan te melden indien er interesse bestaat.  

Ad 6 Herverkiezing bestuur 

Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. De huidige leden van het bestuur worden herkozen. 

Dit betreft Ineke Hartmann (voorzitter), Winnifred van Lankeren (onderwijs) Wouter de Monye 

(financiën) en Jan Peringa (secretaris). Ieneke stelt voor de datum van vandaag te gebruiken als 

nieuwe peil datum, mede omdat er een aantal belangrijke lopende zaken zijn die veel aandacht 

vragen waarbij continuïteit van belang is. De aanwezigen stemmen hier mee in. Er zal wel zorg 

gedragen worden voor een soepele transitie over 3 jaar, zodat niet alle bestuursleden op het zelfde 

moment worden gewisseld.  

Ad 7 Uitreiking fellowship certificaat 

Helaas kan het certificaat niet worden uitgerekt omdat collega Ciet niet aanwezig kon zijn op de 

sectie dag. Het fellowship is uitgevoerd aan Harvard waarvoor een Nederlandse certificering 

aangevraagd.  Winnifred van Lankeren zal er voor zorgen dat dhr Ciet het certificaat krijgt. 

Ad 8 financiën  

Het financiële plaatje is net als voorgaande jaren overzichtelijk. De belangrijkste kosten post is de 

sectie dag, welke door omstandigheden eind vorig jaar niet heeft plaats gevonden. De sectie mag 

ieder jaar in ieder geval 2500 euro bij de NVvR declareren. De kosten voor een sectie dag liggen in de 

orde van grootte van 2600 euro. Door een bijdrage te vragen voor het eten op de sectie dag lukt dit 

eigenlijk altijd. Om die reden zal er ook voor 2016 geen reden zijn om contributie te heffen. 



 

Ad 9 wvttk 

Bij de rondvraag zijn er geen vragen vanuit de zaal. Ieneke meld nog dat er op korte termijn nieuwe 

richtlijnen zullen komen voor IPF en voor solide nodules. 

 

Ieneke beëindigd rond 17:30 uur de vergadering en bedankt een ieder voor diens aanwezigheid en 

inbreng. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


